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1. Mötets öppnande  

Tekniska nämndens ordförande Mariette Nicander välkomna alla och 
förklarar mötet öppet.  
 

2. Förslag på förändringar i sommartrafiken 2025 
Förvaltningen presenterar förslag på förändringar i linjesträckningar och 
avgångar till sommartrafiken 2025. Förändringsarbetet har sin 
utgångspunkt i inkomna synpunkter samt de behov förvaltningen bedömer 
finns. Förändringarna görs i linje med Trafikförsörjningsprogrammet. 
Förändringsförslaget kommer att behandlas på tekniska nämndens 
sammanträde framöver och följas upp av förvaltningen för utvärdering. 
 
Beredningen enas om att förvaltningen ska undersöka möjligheterna att 
förändringarna gällande turlistan för  vissa linjer kvarstår även till ordinarie 
turlista.  

 
3. Trafikutvecklingsplan 2025-2027 

Genom Regionalt Trafikförsörjningsprogram 2024-2033 har förvaltningen 
erhållit ett uppdrag att ta fram en Trafikutvecklingsplan. 
Trafikutvecklingsplanen baseras på fem, i Trafikförsörjningsprogram 2024-
2033 angivna, mål och redovisar de åtgärder som bör genomföras för att 
målen ska nås, samt information om när åtgärderna bör genomföras och 
kostnadsberäkning för dessa.  
 
Beredningen enas om att en kommunikationsinsats mot medborgarna bör 
göras kring att Region Gotlands kollektivtrafik idag har 100% fossilfri drift. 
 

4. Övriga frågor 
Greger Eneqvist (S) lyfter möjligheterna att överföra det ekonomiska 
ansvaret avseende sjukresor till Hälso- och sjukvårdsförvaltningen till 
diskussion. Beredningen enas om att driva frågan vidare politiskt. 

Mariette Nicander (M) lyfter att förfrågan kring möjligheter att nyttja 
reklamytor har inkommit. Beredningen informerar om att samma förfrågan 
har inkommit tidigare där man återkopplat att förvaltningen kommer att 
återkomma till förfrågande om man ser behov framåt.  

5. Mötet avslutas 
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